
  Освітня програма: Інженерія програмного забезпечення (перший освітній рівень)

Шляхом анонімного анкетування опитано: Роботодавці - 6, Випускники - 16, Викладачі - 19, Адміністрація - 10, Студенти - 157.  Результати
опитувань наведені на гістограмах.























Роботодавці  - При викладанні англійської мови змістити акценти у бік застосування мови для вирішення практичних
задач щоденної комунікації у ІТ галузі.

Випускники  - З загальних процесів напевне немає нічого що на мою думку потребує покращення , але було б непогано
добавити більше напрямку по кібербезпеці  на бакалавраті та можливо добавити декілька інших предметів

Викладачі  - У нас дуже розумні студенти і професійно орієнтовані

Адміністрація  - Впровадити або збільшити кількість освітніх компонент, що викладаються англійською мовою.

 - Успіхів!

Студенти  - не ставити в п'ятницю пари до 16 та 17 години,тому що студенти їдуть додому

 - Все! Необхідно й надалі активно систематизувати, продумувати, об'єднювати й покращувати все!

 - Повністю погоджуюсь

 - Нічого

 - Підтримувати предмет(декілька предметі) від початку та до кінця навчання на бакалавраті для того щоб
студент міг стати кваліфікованим спеціалістом в тій сфері яку він обрав

 - Не ставити 3,4 пару у п'ятницю

 - Хочу запропонувати більш централізовану систему спілкування для студентів університету.
Наразі активно використовуються телеграм групи, де студент А задає питання, а інші студенти відповідають

Пропозиції

Опитування проведено з 2023-11-01 р.  по 2023-11-29 р. Центром забезпечення якості «Прикарпатського національного університету імені
Василя Стефаника»


